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The amendment no. 3 to the Letter of Interest and Qualification is issued to: 
 

1- Publish the Questions and Answers as of November 4, 2016; and 
 

2- Amend the Terms and Conditions to the Letter of Interest and Qualification as follow; 
 
 

2.1 At the article 1 ‘’Proposed PG Sets Replacement’’ add the following sub-article 1.8; 
 

1.8 The interested Supplier must provide the detailed planned maintenance schedules of 
the proposed PG Set for both the diesel engine and the alternator which will cover, to 
the minimum,  a period that begins with the commissioning of the PG Set up to, and 
including, the first major overhaul. The planned maintenance schedules must be in line 
with the proposed PG Set published maintenance schedules. To the minimum, the 
maintenance schedules provided must include the followings; 

 
1. The name of the planned maintenance; 

 
2. The due time in operating hours; 

 
3. A brief outline of the description of the work involved with the related 

Level of Effort required to perform the work; and 
 

4. The list of parts and components to be mandatory replaced and 
optionally replaced upon inspections and measurements. 

 
 

2.2 At the article 4 ‘’Rough Order of Magnitude (ROM) Price’’ remove the sub-article 4.1 in 
entirety and replace by the following; 

 
4.1 Provide a Rough Order of Magnitude (ROM) price estimate in Canadian currency for:  

- Initial quantity of three (3) plus five (5) option of three (3) Gen Sets; 

- One (1) order for eighteen (18) Gen Sets; and 

- The 15 year maintenance life cycle cost based on 2500 hours of operation per 
year and the proposed PG Set provided maintenance schedules. 

 
 

2.3 At the end of the section ‘’Submission of Responses’’ add the following additional 
information; 

Responses sent by email and File Transfer Protocol (FTP) will also be accepted for the 
LOI only. 

 
All other Terms and Conditions remain unchanged. 
 
End of Amendment no. 3 
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La modification no. 3 de la Lettre d’Intérêt et Qualification est émise pour: 
 

1- Publier les Questions et Réponses en date 4 novembre 2016; et 
 

2- Pour modifier les Termes et Conditions de la Lettre d’Intérêt et Qualification comme suit; 
 
 

2.1 À l’article 1 ‘’GEP de remplacement proposés’’  ajouter le sous-article 1.8 suivant; 
 

1.8 Le fournisseur intéressé doit fournir une description détaillée des calendriers d'entretien 
prévus des GEP de remplacement proposés à la fois pour le moteur diesel et 
l'alternateur qui couvrira, au minimum, une période qui commence avec la mise en 
service des GEP jusqu’à, et incluant la première révision majeure.  Les calendriers 
d'entretien doivent être en accord avec les calendriers d'entretien publiés pour les GEP 
de remplacement proposés.  Au minimum, les calendriers d'entretien fournis doivent 
inclure ce qui suit; 

 
1. Le nom de l’entretien prévu; 

 
2. Le moment requis en heures de fonctionnement; 

 
3. Un bref aperçu de la description du travail en question avec le niveau 

d'efforts requis pour l’exécuter; e t  
 

4. La liste des pièces et des composantes devant être obligatoirement 
remplacées et facultativement remplacées à la suite de leurs 
inspections et relevés dimensionnels. 

 
 

2.2 À l’article 4, ‘’Ordre de grandeur approximatif du prix’’ enlever le sous-article 4.1 en entier et 
le remplacer par ce qui suit; 

 
4.1 Fournir un prix approximatif en dollars canadiens pour: 

- une quantité initiale de trois (3) plus cinq (5) options de trois (3) Groupes 
Électrogènes de Propulsions; 

- Une (1) commande de dix-huit (18) Groupes Électrogènes de Propulsions; et 

- Le coût de l’entretien dans un cycle de vie de 15 ans en fonction de 2500 
heures de fonctionnement par année et les calendriers d'entretien prévus des 
GEP de remplacement proposés. 

 
 

2.3 À la fin de la section ‘’Présentation des réponses’’ ajouter l’information suivante; 
Les réponses envoyées par courriel et par protocole de transfert de fichier (PTF) seront 
également acceptées pour la LI seulement. 

 
 
Tous les autres Termes et Conditions demeurent inchangés. 
 
Fin de la modification no. 3. 
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